
Tyngdeloven er egentligt en gammel nyhed, - den har altid eksisteret... 

Men som bådejer kan den være farlig: 

For en del år siden faldt en af mine kollegaer ned fra sin båd under 
bådklargøring, brækkede ryggen, og var i kørestol resten af sit liv (!) 

For et par år siden faldt vore gode senior-medlem Henrik Bærentzen 
også ned. Han fik brækket nogle ribben, og kom derfor ikke ud at sejle  
den sæson… 
 
Så derfor, pas på under jeres bådklargøring ! 

Det-var-så-men-bare-det.   

Mvh. Steen B. 
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